
Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 15. juni 2023 kl. 17:30-20.00 

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 

Næstformand: Niels-Henrik Holm 

Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Jesper Meyland, Mette Bertram, Ayane 

Hassan, Kamilla Kjørup, Julie Boeskov og Simon Johansen 

Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen og Andreas Ralund 

Elevrepræsentanter: Caroline Østerlund og Magnus Wettergreen 

Skoleleder: Louise Schaaf 

Viceskoleleder: Anita Kjær Hansen 

Pædagogisk leder for SFO og indskolingen: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Gert Andersen 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

17.30 - 20.00 Dagsorden 

17.30 - 17.40 
(10 min.) 

1. Nyt fra ledelsen 
a. Planlægning af næste skoleår er ved at være på plads. 

Skemaerne udleveres til eleverne sidste skoledag. Der 
ansættes 4 nye lærere. 

b. Der har været afholdt eksamen for 8.klasserne for 
første gang i deres valgfag.   

c. Nyt fra SFO’en:  
SFO er lukket den 23/6. Pitten tager på koloni i uge 26. 
SFO’en er åben hele sommerferien (fælles åbent med 
Søndre og Hastrup i uge 28 og 29 hos os)  

d. Det er blevet besluttet at eleverne fastholder de 200 
skoledage. Det betyder at eleverne får en elevfridag 
den 3.januar, hvor skolens personale er på arbejde.  

Drøftelse 

17.40 – 17.50 
(10 min.) 

2. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
Medarbejderne glæder sig til at se deres nye skemaer og 
opgaveoversigter. 
Andreas der er barselsvikar for Natasja har fået nyt arbejde og 
stopper den 30/6.  

Orientering  

17.50 – 18.00 
(10 min.) 

3. Nyt fra elevrådet  
Der er afbud fra Magnus. Malene fra 7.s deltager i stedet.  

• Toiletforholdene drøftes ofte på elevrådsmøderne. Der ønskes 
en opfriskning af toiletterne i udskolingen. 

• Når lærerne er langtidssyge eller på barsel fungerer det rigtig 
godt hvis der er en fast vikar 

Orientering  



18.00 – 18.10  
(10 min.) 

4. Nyt fra formand og næstformand 
a. Kort tilbagemelding fra fælles SB-møde den 31. maj  

Der deltog 12-14 repræsentanter for skolebestyrelserne i Køge 
kommune.   
Lars Nedergaard deltog på mødet og fortalte lidt om ham selv og 
hans job som dagtilbuds- og skolechef. Har fokus på samarbejde og 
overgange mellem dagtilbud og skoler. 
Vikardækning på skolerne blev drøftet og der blev givet inspiration 
til hinanden i forhold til sygefravær/vikardækning og 
skolebestyrelsens rolle. 
Skolebestyrelsens årsberetning skal være med på et 
forældremøde. Der blev givet inspiration til hinanden 
Dimissionstalen af bestyrelsen blev drøftet. Bliver gjort på 
forskellige måder på de forskellige skoler.  
 
Næste møde er i uge 34 på Holmebækskolen 

Orientering 

18.10 – 18.30 
(20 min.) 

5. Sygefravær – data for personalet  
Der blev udleveret en rapport over personalets sygefravær fra maj 
2022 til maj 2023. Tallene viser at sygefraværet er faldet fra 5,6% i 
maj 2022 til 4.01% i maj 2023. Tallene har været dalene generelt 
siden december.  
  
Der besluttes på et senere skolebestyrelsesmøde, hvor ofte 
punktet skal være på dagsorden til bestyrelsesmøderne.   

Orientering 

18.30-18.50 
(5 min.) 

6. Præsentation af budget for kommende skoleår 
Vi holder os inden for planlagt budget. Der er en forbrugsprocent 
på ca. 94 procent. Vi afventer om vi bliver ramt af tosprogs-
tildelingen. Puljen er blevet halveret og tildelingsnøglen er ændret.  
 
Punktet tages på igen til næste skolebestyrelsesmøde.   

Orientering 

18.50-18.55 
(5 min.) 

7. Datoer for SB-møder for det kommende skoleår  
Se vedhæftede oversigt  

Datoerne blev gennemgået. Tidspunktet er fortsat kl.17.30-20.00 

Orientering 

18.55 - 19.00 
(15 min.) 

8. Evt.  
Præsentation af nye lærere. Eleverne får nye skemaer inden 
sommerferien med præsentation af klassens nye lærere.  
 
Sygefraværsrapporten viser, at lærerne er glade for at komme på 
arbejde. Rapporten kunne evt. lægges på skolens hjemmeside og 
præsenteres for kommende forældre.  
 
Ture ud af huset. Kan der være en fast aftale på skolen om hvornår 
eleverne og de forskellige klassetrin selv må komme ud til 
mødestedet eller skal følges fælles.  
 
Elektronisk meddelelsesbog er blevet indført i stedet for 
elevplanen. Der arbejdes på en god model for Ellemarkskolen.  
 
Tak til Henrik og Jesper for deres arbejde i skolebestyrelsen. 

Drøftelse  



19.00 - 19.10 
 

Klargøring til middag   

19.10 - 20.00 
 

Mad og sommerhygge   

 


